
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 29. 2. 2024 v FIT ČVUT, Thákurova 9, 160 00 Praha 6

18:40:35 - Bára zahajuje schůzi Představenstva

Účast:
● Albert Havliček
● Barbora Karlíková
● Andrea Jeřábková
● Stanislav Lepič
● Matyáš Rak (online)
● Matěj Široký (online)
● Petr Vilímek (online)
● Pavel Kolský (online)

Standa: 29.2. Ještě nikdy schůze nebyla. A další čtyři roky určitě nebude.

1. Schválení programu schůze

Usnesení 02-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 5. 2. 2024 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Info od reprezentantů rolí (typ: oznámení, čas: 15 min)
4. Info ze schůze Legislativní skupiny a update ke stanovám (typ: oznámení, čas:

10 min)
5. Schválení výroční zprávy (typ: hlasování, čas: 5 min)
6. Oznámení o proběhlých akcích (typ: oznámení, čas: 5 min)
7. Diskuze o plánovaných akcích (typ: diskuze, čas: 10 min)
8. Diskuze o výběru realizačního týmu pro Hello FIT (typ: diskuze, čas: 10 min)
9. Diskuze o vizi FIT++, rozšíření rolí na interní skupiny (typ: diskuze, čas: 15

min)
10. Různé

3-0-0 Přijato

2. Schválení zápisu schůze z 5. 2. 2024

Probíhá diskuse k zápisu z minula a gramatickým chybám, které v něm byly obsaženy.
A hledání chyb.

Maty zjišťuje, kdo změnil barvu kalendáře. Standa říká, že on, aby mu nekolidoval
barevně s prací. A prosí o ponechání barvy.
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Standa usilovně hledá chybu, kterou nenalezl.

Usnesení 02-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 5. 2. 2024 v podobě
zaslané do kanálu Zasedačka na Discord v 18:51 29.02.2024.
3-0-0 přijato

3. Info od reprezentantů rolí

HR

Anžu: Vždy, když pošlu někomumail, jestli chce prodloužit členství, tak neodepíšou.
Prodloužil jeden, nových lidí máme 6. Z nich jsem našla na discordu 3.
Standa: Napiš jimmail, že je nemůžeš najít.
Anžu: Asi vykopu všechny, co nemají jako nick nastavený jméno, pokud si nezmění
nick po tom, co jim napíšu.

PR

Petr: Co všechnomám sdílet z toho, co mi posílají ostatní?
Standa: To je na tobě, ale sdílet něco, s čím nemámemoc společného, jako tyhle BEST
kurzy, mi přijde moc.
Bára: Pokud nemáme dlouho nic, tak klidně s nějakým doplňujícím komentářem, že v
rámci SU existuje klub, který tohle pořádá.
Standa: Já o tommoc nevím, ani netuším co to je, tak mi to přijde dost mimo.

Bára: Všechny popisky na akce budeme psát česky i anglicky.

Threads?
Všichni: Ne
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Twitter?
Standa: Já jsem proti rušení. Je tam furt link na web. Na druhou stranu jak moc vadí, že
ten účet je mrtvej? Pokud to není naše cílovka, tak to asi nevadí.
Matěj: Já jsem taky proti rušení. Pokud tam budeme házet ty stejný popisky jako na
discord. Tak je to jenom o trochu víc práce a nevypadá to tak mrtvě.
Petr: Nemám problém s tím dělat i Twitter, jenom potřebuju od vás přístupové údaje.
Bára: Jestli na to máš čas a nevadí ti to, tak to pojďme zkusit.
Petr: Já osobně bych to zrušil, ale jestli to na mě hodíte, tak to budu dělat. Přijde mi, že
Twitter je mrtvej.
Standa: Není mrtvej, jenom je tam specifická komunita. Dopad bude podobný jako na
Facebooku.
Bára: Pojďme to zkusit a vyhodnotíme to za měsíc na příštím představenstvu.
Maťěj: Když tam bude nějaký wall of akcí, tak pokud nás tam někdo najde tak to bude
super.

Standa: Měl jsem debatu s Šárkou Prokopovou (PR ESN) o tom, jestli chtějí promovat
FIT Párty. Měla podmínky, že všechnomusí být v angličtině, včetně třeba moderace a
šatny. Já jsem se s ní nedomluvil a už to nebudu řešit.
Petr: Já se s ní spojím.

Projekťáci
Maty: Nemyslím, že máme něcomimo plánované a proběhlé akce.

Web
Bert: Zotročil jsem prváka, dělá námweb. Zatím to vypadá celkem dobře. Ještě to
potřebuje dodělat nějaké drobnosti. [tím prvákem je Saša Stehlík]

Bára: Jak se dostanu na Github?
Standa: Stepech ti předá vlastnictví skupiny, ale přidat tě tammůžem už teď.

4. Info ze schůze Legislativní skupiny a update ke stanovám

Bertík: Sešli jsme se na Strahově. Kluby si budoumuset určit způsob, jakým se bude
rušit členství. My to ve stanováchmáme, takže nás se to nedotkne. Dále byla diskuze k
hlasování představenstev, ve stanovách SU je nadpoloviční většina nebo více, bylo by
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lepší tammít napsáno jiné, podle toho třeba hlasuje Silicon Hill. Pokud by jiná úprava
byla, muselo by se dát vědět parlamentu, který by to pakmusel schválit.

Standa: Vám chodí nějaký výročky?
Ostatní: Ano
Standa zjišťuje, že má asi něco špatně s konferencí parlamentu.

Bára: Co to pro nás teda znamená?

Bert: Budememuset dát vědět parlamentu, že máme nějakou úpravu a tím by to mělo
být všechno.

Dále se otevřela diskuze k delegátům parlamentu, jestli musí být minimálně dva nebo
dva za zájmové a dva za externí, navrhli se lepší formulace, aby to bylo jednoznačné.
Na parlamentu se dohodne, jak se bude postupovat dál. Pravděpodobně se bude muset
opakovat schůze volitelů.

Na konci jsem navrhl, jestli by šlo něco dělat s online hlasováním, prý by to byl
problém, protože se blbě ověřuje, že ten člověk je ten za koho se vydává.

Bára: Nějaké další dotazy?
Ostatní: Ne

5. Schválení výroční zprávy

Bára: Máte někdo nějaké dotazy k výročce?
Maty: Ta výročka je moc pěkná.
Standa: Je hrozná bolest to psát, má to 20 stránek a dělal jsem to 10 hodin. A to mi Petr
ještě připravil fotky.

Usnesení 02-03
Představenstvo FIT++ schvaluje Výroční zprávu za rok 2023 v podobě zaslané do
kanálu Zasedačka na Discord v 19:34 29.02.2024.
3-0-0 Přijato

Standa to teď pošle do parlamentu.
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6. Oznámení o proběhlých akcích

Workshop Ernst & Young
Standa: Bylo to fajn. Náročnost byla tak akorát, nebylo to moc expertní ani moc
povrchní. Jídlo bylo fajn.
Jediný problém je, že jsem se ještě nespojil s paní z EY, abychom se domluvili na
něčem dalším, je nemocná.
Jsou dále otevření finančně přispět na nějakou akci.
Standa: Rád bych to použil na orienťák.
Bára: Bavila jsem se s její kolegyní a mají na tohle balíčky.
Probíhá diskuze o výši balíčků a jestli není vhodné použít dar raději na Hello FIT.

Deskovky
Matěj: Deskovky proběhly bez problémů. Náklady se pokryly. Zpětná vazba je
pozitivní, lidem se líbila.
Rakmaty: Prodloužení zavíračky budovy prováděno ad hoc a v pohodě.

7. Diskuze o plánovaných akcích

FIT Párty
Maty: Bude ve středu příští týden. Ještě nejsou pozvaní všichni učitelé. Pozval jsem
děkana, poděkoval jsemmu za příspěvek, pokusí se dorazit. Propagace v pohodě.
Pokladnu si budeme řešit sami. Máme nějaké dobrovolníky, ještě nějaké obepíšeme.
Razítka funkční.
Standa: Křen je jistý moderátor? Ví co má dělat a tak?
Maty: Ano, Yuki se tak tvářil.s
Standa: Yuki se tváří hodně.
Bert: Bavil jsem se s ním a říkal, že s tím počítá, ale nevím, jestli ví, co má dělat.
Maty: Kapely s tím počítají. Do zadu vezmeme redbully ze skříně a koupíme kofoly.
Bára: To vypadá omoc líp než minulý rok.
Standa: Jenom těch učitelů je pozvanýchmíň jak minulý rok s tím chce pohnout.
Bára: To vypadá nadějně

Standa procválal po místnosti na protáhnutí.
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LAN párty
Standa: odepsala mi Kačka ze zaČVUTění, poznamenala si mě a redbully budou
Maty: Řeším se Soptíkem na 21.3. Je zarezervovánamístnost, 1455 + 1435 jako vždy,
řešíme prodloužení, do jedný, úklid do tří. Grafiku použijeme jakominulý rok, je
hezká. Ten týden jsou Athens, takže tam budou nějaký Athens, jsou tam do tří. Mám
požadavek na Bertíka, prosím velkou pípu.

Pozvu Jago Lose z Karlovky na lanpárty. Dořešíme s ním potenciální international
gaming night u nás.

Orienťák
Anžu: Mapujeme, teď půjde mail institucím, budu obepisovat instituce. Vybavení
máme, jenom potřebujeme dořešit stan. Můžeme zkusit stan ze Strahova. Občerstvení
je domluveno s projekťáky.

Latex workshop
Petr: Spojil jsem se s Guthem, chtěl po mě témata, nikdo neodpovídá na anketu na
discordu. Takže mu napíšu o nějaké základy.

FIT Kafe
Petr: Chtěli bychom sMatějem reinkarnovat FIT kafe, ale není chuť a čas.
Standa: Prostě to vykopni, přinejhorším tam budete sedět sami dva.
Petr: Chtěl bych to ve čtvrtek dopoledne. Asi bude 14. Března.

FITrip
Maty: Hezké by bylo mít aspoň jeden. Dobrý by byly dva.
Standa: Pojďme vymyslet jeden. Pak domyslíme další.
Maty: Byly tam nějaký punkevní jeskyně.
Bára: Byla Sněžka, pojďme na Ještěd. Viděla bych to na 20. dubna nebo 27. dubna.
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Lesamáj + UnIT
Bára: Na těchto akcích nám nabídli stánek + nějakou aktivitu. Lesamáj je do dneška.
UnIT příští týden, na Lesamáj stačí stánek. Otázkou je, jestli máme čas něco vymyslet.
Standa: Mám čas si tam sednout, ale nemám čas něco vymyslet.
Bára: Napsala bych na Lesamáj, že něco vymyslíme, přinejhorším si tam jenom
sednem.
Anžu: Pavel Kolský píše, že můžem skládat počítače.
Pavlův návrh se líbí, Standa se hlásí o to, že zkusí zařídit staré PC.

Lesamáj je 30.4.
UnIT je 3.4.

Bára: Takže obě akce bereme, chceme elektřinu a ještě si nejsme jistí aktivitou.

8. Diskuze o výběru realizačního týmu pro Hello FIT

Bára: Pavel říkal, že by si vzal roli hlavního organizátora.
Pavel: J
Bert: Rád bych, aby se vysoko do organizace přidal někdo nový.

9. Diskuze o vizi FIT++, rozšíření rolí na interní skupiny

Bára: Bylo by fajn naše role rozšířit na skupinky, kde bude nějaký další člověk,
kterému budou předávány zkušenosti a později se přetvoří v toho vedoucího a předání
bude plynulejší. Jsem otevřená tomu jim přidat nějaká větší práva. A rozšířit tak klub.

10. Různé

Standa: Musí se dodělat How to FIT++, chybí tam ICT věci, a přesunout drive, obojí je
na Štěpána. Slíbil, že to udělá zítra.
Standa: Půjdeme na SU ples? Rád bych tam šel si posedět.
Co FIT++ open pivo? Pozvat co nejvíc lidí, plakáty, konvertovat co nejvíc lidí.
Vezmu si to na starost, jenom vymyslet termín.
Standa: Co zprávy o projektech?
Bára: Za mě by bylo dobrý, kdyby se hodil nějakej odstavec na ten web.
Standa: Ale chceš mít nějaký feedback pro další organizátory.
Bára: To dává smysl, kouknu na to a vymyslím něco do dalšího představenstva. Hlavně
aby bylo příjemný vyplňovat.
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Den s programováním
Bára: Na PR schůzce jsme se domluvili s Verčou Dvořákovou, že by šla udělat nějaká
ukázková hodina programování pro střední školy. Je potřeba nějaká kontaktní osoba
ze studentů, která se stane projekťákem tohoto.
Matěj: Vezmu si to na starost.

20:45 - Schůze ukončena

Pavel chválí Báře účes
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